
  

 

  

 

  
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 
  
  

Z A P I S N I K 
  
seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 1. 6. 2011, ob 15:00 v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni:   Z. Jernejc, G. Kramberger, I. Zajc, J. Pungerčar, J. Jakofčič, M. Gams in M. Štraus 
  
Odsotnost opravičili: C. Filipič, A. Fekonja, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Falnoga, 

                    D. Zupančič 
  
  
1. Potrditev zapisnika prejšnje seje (11. 5. 2011) 
  
2. Tekoča obvestila 
  
3. Piknik - organizacija 
  
4. Razno 
  
  
Ad 1) 
  
Zapisnik prejšnje seje je bil soglasno sprejet brez pripomb. 
  
Ad 2) 
  
IO SVIZ/IJS je razpravljal o  pokojninski reformi. Mnenja so različna. Nekateri člani odbora so 
proti  predlagani obliki pokojninske reforme, nekateri člani za potrditev pokojninske reforme, čeprav 
predlagana  obika ni najboljša, vsi pa se strinjajo, da bo v bližnji prihodnosti nujno potrebna. 
  
Skupno stališče  glavnega odbora SVIZ Slovenije je proti pokojninski reformi v obliki kakršna naj bi bila 
sprejeta na referendumu 5. 06. 2011,  vendar se na referendumu vsak posameznik odloči po svoji vesti. 
Predsedstvo konference VŠZ je za sprejetje reforme z naknadnim popravljanjem. 
  
Na sestanku smo sklenili, da pošljemo vsem našim članom, sklep glede pokojninske reforme Glavnega 
Odbora SVIZ Slovenije, ter primerjavo starega in novega pokojninskega zakona, že naslednji dan t.j. 2. 6. 
2011, kar smo uresničili. 
  



Dogovorili smo se tudi, da Matjaž Gams pripravi predlog pravil obveščanja vseh članov sindikata 
  
V pogajanjih z Ministrstvom za šolstvo in šport se je sindikat SVIZ Slovenije dogovoril o predlogu za 
vrednotenje razredništva, skladno s katerim bi se zvišal dodatek za opravljanje razredniškega dela, vendar 
sta Ministrstvo za finance in Ministrstvo za javno upravo zavrnili podpis soglasja k spremembam vseh šestih 
pravilnikov, tako da  se pogajanja nadaljujejo v mesecu juniju, so nam sporočili s SVIZ Slovenije. 
  
Iz tajništva SVIZ Slovenije so nam sporočili, da morajo vsi zavodi do 8. 6. 2011 sprejeti interne 
akte  v  skladu z Zakonom o integriteti in preprečevanju korupcije in o tem obvestiti vse delavce tudi tiste,  ki 
niso člani sindikata. 
Sindikat dobi v mnenje predlog. 
  
Predsednik SVIZ/IJS je podal nekaj še neformalnih obvestil, kot so priprava nove kolektivne pogodbe, 
zmanjšanje ministrstev in različni novi volilni programi strank, odstopi ministrov ..., to je teme, ki bodo precej 
aktualne v naslednjih mesecih. 
  
Ad 3) 
  
Piknik bomo organizirali 10. 6. 
2011 na lokaciji “Tenis društvo ob Savi”. Pogajanja  za najem prostora potekajo v skladu s prejšnjimi dog
ovori. Nakup  hrane, pijače ter drobnega inventarja (vilice, prtički, kozarci in podobno) bo nabavljena v po
dobnih količinah kot prejšnja leta. 
  
Pri izvedbi prireditve (pečenje, strežba, glasba) bodo sodelovali sodelavci, ki so 
se izkazali že pri prejšnjih piknikih in so pripravljeni pomagati tudi tokrat (Roman 
Bevc, Brane Jeromel, Alojz Petrič, Jože Per, Robi Zakrajšek, Peter Ferkal, Robert Moravec, Jože Horvat, 
Jože Matko, Alenka Stante, Suzi Korošec, Martin Pečar). 
  
Prostor, ki nam ga je že rezerviral gospod Dušan 
Bevc,  ima  igrišče za odbojko, ki je vključeno v ceno zakupa prostora ter teniško igrišče, ki je plačljivo (ur
a najema igrišča stane 8,00 EUR). 
V  primeru slabega vremena je mogoča postavitev šotora. 
  
Vabljeni bodo vsi člani SVIZ/IJS 
in njihovi družinski člani po elektronski pošti ter vabili na oglasnih deskah po institutu. 
  
   
Ad 4) 
  
V točki razno, smo obravnavali, napačne prevedbe plač (preveč izplačane plače), izplačilo 90% bolniškega 
nadomestila plače, nagrada Dušanu Bevcu ob upokojitvi. 
  
V odboru SVIZ/IJS vztrajamo, da v primeru napačne prevedbe plač, razlike preveč obračunane in izplačane 
plače, ne bomo vračali. 
  
Na pobudo SVIZ/IJS in predsedstva konference smo poslali zahtevo za spremembe kolektivne pogodbe. 
Tajnik konference Tone Seliškar, je pojasnil, da pravnih ovir za spremembo kolektivne pogodbe ni, je pa 
vprašanje pripravljenosti in časa glede potrditve 90% bolniškega nadomestila plače. 
Pojasnil je, da zaradi odhoda ministra ter nekaterih njegovih sekretarjev zadeva stoji in se ne obravnava. 
  
V izvršnem odboru SVIZ/IJS smo se skupaj odločili, da gospoda Dušana Bevca, ki se bo konec meseca 
upokojil, nagradimo za dolgoletno delo sindikalnega zaupnika, požrtvovalnost in trud, v obliki finančne 
nagrade, v višini 
400,00 EUR. Denar se izplača  iz rezervnih sredstev, ki jih ima SVIZ/IJS na svojem računu. 
  
Seja je bila končana ob 16.00. 



  
  
Sejo sta vodila M. Gams in I. Zajc 
  
  
Ljubljana, 1. 06. 2011                                                                                      Zapisala: Metka Štraus 
  

Poslano:           - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                        - direktorju IJS 
                        - v. d. sekretarke IJS                 
  
  
  
 


